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§ 1. Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsesammanträdet den 24 september lades till handlingarna.  

§ 2. Justering av röstlängd 

Genomgång av närvaro samt utseende av tjänstgörande suppleanter. 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Jämte ordföranden Anna König Jerlmyr (M) utsågs Stefan Hansson (S) att justera 

dagens protokoll.  

§ 4. Förslag till Verksamhetsplan 2020 för koncernen Stockholm Business Region   

SBR 1.2.1-272/2019 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

1.  Godkänna förslag till verksamhetsplan 2020 för koncernen Stockholm Business 

Region under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar om budget 2020 i 

enlighet med finansborgarrådets förslag (bilaga 1). 

2.  Godkänna förslag till medfinansiering 2020 under förutsättning att 

kommunfullmäktige beslutar om budget 2020 i enlighet med finansborgarrådets 

förslag (bilaga 2). 

3.  Godkänna förslag till system och process för internkontroll 2020 samt 

internkontrollplan 2020 (bilaga 3). 

4.  Överlämna verksamhetsplan 2020 till moderbolaget Stockholms Stadshus AB.  

5.  Protokollet i denna paragraf förklaras omedelbart justerat. 

 

Särskilt uttalande angavs av Stefan Hansson (S) m.fl. och Rolf Brattström (V) enligt 

följande: 

 

”Verksamhetsplanen är i flera avseenden tillfredsställande och fortsätter att utveckla det 

arbete som pågått i staden för att främja ett gott näringsliv. Det finns dock fyra särskilt 

viktiga delar i verksamhetsplanen som behöver belysas. 

 

Angående kundvalsmodellen. Den verksamhet som staden själv idag bedriver via Start-

Up Stockholm har över tid fungerat bra. Vi ställer oss därför frågande till varför den 

blågröna majoriteten inte väljer att utveckla en redan väl fungerande verksamhet och 

istället vill ersätta den med en kundvalsmodell med privata aktörer, i synnerhet när den 

tilltänkta kundvalsmodellen inte på långa vägar är klar i sin utformning. Det finns 

föreslaget gällande vilka faktorer som ska vara styrande för modellen, vilka delar som är 

särskilt viktiga att fortsatt beakta, hur ersättningssystemet ska tillämpas, vilken 
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omfattning den ska bedrivas. Modell för uppföljning och kontroll av modellen har heller 

inte presenterats. Än mindre vilka fördelar som finns av att ersätta nuvarande system, 

mer än att det blir fler utförande aktörer. Vi kan se en risk att framtida utförare kan 

komma att koncentrera sin verksamhet enbart till vissa delar i staden eller till enbart 

särskild sorts rådgivning där den ekonomiska ersättningen skulle kunna vara mer 

fördelaktig. Det förefaller mer som att kundvalsmodellen är ännu ett ideologiskt drivet 

projekt där det viktiga är att utarma stadens funktion. 

 

Aldrig har den politiska ambitionen i staden att bygga bostäder varit så klen. Detta trots 

att det råder fortsatt hög bostadsbrist. Staden har rekordår bakom sig med höga 

ambitioner och många tillförda markanvisningar, som nu stannat av och som leder till 

ett fattigare utbud av bostäder. Med lägre ambitioner och färre markanvisningar så leder 

det i förlängningen till färre bostäder. Detta är såklart allvarligt både för 

bostadssituationen för såväl de som länge haft behov av en egen bostad men också för 

utländska etableringar som är i stort behov av bostäder för sina anställda. För 

internationella etableringar så är just hyresrätten en alldeles utmärkt boendeform, för 

såväl företagen som för bostadsmarknaden i sin helhet. Det är olyckligt med en sådan 

låg ambition i bostadsmålet. Staden behöver fler bostäder, särskilt hyresrätter som vi vet 

skapar en flexibilitet och rörlighet på bostadsmarknaden. Något som behövs.  

 

Vi välkomna internationella företag att etablera sig i Stockholm. Det stärker staden, 

berikar oss med kunskap och utvecklar våra näringar. Det är ett viktigt bidrag till en 

fortsatt positiv utveckling av staden. Vi har all möjlighet att ställa rimliga och hållbara 

krav på etableringarna. Det görs och det är bra. Det följer dock även ett särskilt ansvar 

för de effekter som etableringarna kan medföra med den arbetskraft som attraheras och 

som anställs. Här har staden en särskilt viktig informationsplikt att värna. Om vilket 

ansvar som följer med etableringen ur perspektiven som näringsidkare, som 

arbetsgivare och gentemot myndigheter.  

 

Stockholm är större än innerstaden. En förutsättning för ett levande Stockholm är också 

att våra ytterstadsområden också får utvecklas i takt med staden i övrigt. Det lokala 

näringslivet är viktigt för en levande ytterstad för såväl konsumenter, som boende och 

för arbetstillfällen. Staden har ett viktigt uppdrag att arbeta med och för de små 

företagen långt ut i stadens geografi och i tillväxtområden.” 
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Särskilt uttalande angavs av Rolf Brattström (V) enligt följande: 

 

 
 

§ 5.     Finanspolicy för Stockholms Stadshus AB  

SBR 1.1.3-302/2019 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

1. Anta Stockholms Stadshus ABs förslag till finanspolicy under förutsättning av 

koncernstyrelsens beslut den 9 december 2019.  

2. Beslutet ersätter tidigare beslutad finanspolicy (dnr 1.1.3-273/2018).  

 

§ 6.    Förslag på sammanträdestider för Stockholm Business Regions styrelse år 2020   

SBR 1.1.1-271/2019 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

Fastställa följande sammanträdestider för styrelsen år 2020. 

Tisdag den 11 februari kl. 16.00 

Tisdag den 3 mars kl. 16.00 

Tisdag den 26 maj kl. 16.00 

Tisdag den 22 september kl. 16.00 

Tisdag den 8 december kl. 16.00 


